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Geachte fractieleden van D66 Overbetuwe en overige leden van de gemeenteraad, 
 
Op 4 april zijn er schriftelijke vragen gesteld over lokale mogelijkheden om de vaccinatiegraad te 
beïnvloeden. Met deze brief beantwoorden wij deze vragen. 
 
1. Is bekend of de dalende tendens die in het rapport van de GGD is gesignaleerd zich voortzet en 
of er ook in Overbetuwe, of specifieke delen in Overbetuwe, sprake is van een daling?  
Antwoord: Op dit moment zijn de cijfers in het rapport ‘GGD Vaccinatiegraad 2022 gemeente 
Overbetuwe’ de meeste recente cijfers die wij als gemeente hebben. De GGD verstuurt jaarlijks 
(medio juni) de cijfers van het voorafgaande kalenderjaar en brengt per gemeente een rapport uit 
met de vaccinatie gegevens. Hierdoor kunnen we ook telkens weer cohorten met elkaar vergelijken 
ten opzichte van vorige jaren. Het rapport wordt doorgeleid naar de raad zodra wij deze ontvangen 
van de GGD over het jaar 2023.  
 
2. Deelt het college de bezorgdheid over de verdere daling van de vaccinatiegraad en 
vaccinatiebereidheid?  
Antwoord: Ja, we delen deze bezorgdheid.  
 
3. Kan het college aangeven welke maatregelen al genomen zijn om de vaccinatiegraad en 
vaccinatiebereidheid te vergroten en of deze maatregelen al effect hebben?  
Antwoord: Namens de gemeente voert de jeugdgezondheidszorg voor ons de vaccinatieconsulten 
uit. Met hen staan zijn we in gesprek. Binnen de reguliere gesprekken op het consultatiebureau 
wordt door de jeugdverpleegkundigen en/of jeugdartsen het onderwerp vaccinatie altijd besproken. 
Daarnaast zijn er vanuit de gemeente Overbetuwe berichten geplaatst via verschillende kanalen om 
de vaccinatiesessies aan te kondigen. Dit betrof een grote jaarlijkse vaccinatieronde in Sporthal de 
Helster. Ook is er vanuit de gemeente gecommuniceerd dat alle kinderen individueel een oproep 
krijgen. Daarnaast kunnen ouders gebruik maken van het JGZ-vaccinatieconsult en hierin uitgebreid 
hun vragen stellen. Dit geldt voor 0 t/m 18 jarigen. Als laatste is gebruik gemaakt van de 
verschillende samenwerkingsplatformen waar de gemeente aan deelneemt. Hier zijn partners 
betrokken die in het werkveld te maken krijgen met ouder(s) en (jonge) kinderen. De noodzaak tot 
juiste voorlichting en de route tot juiste informatie is meermaals kenbaar gemaakt onder de partners. 
Op dit moment kan de Jeugdgezondheidszorg (nog) niet zeggen of deze zaken reeds effect sorteren. 
Wij wachten op het nieuwe vaccinatierapport dat wij u zullen doen toekomen. 
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4. Kan het college aangeven of zij naar aanleiding van de recente berichtgeving van de media 
aanleiding ziet om extra (voorzorgs-) maatregelen te gaan nemen (al dan niet met of via 
samenwerkingspartners) en zo ja, welke? Zijn er nog plannen voor specifieke maatregelen voor 
kinderdagverblijven voor kinderen tot 14 maanden? 
Antwoord: De afgelopen periode is de urgentie meermaals benadrukt door de landelijke 
berichtgeving, landelijke en lokale cijfers én alle verhalen voor onze gemeente, de GGD en andere 
samenwerkingspartners. De meest recente berichtgeving bevestigt nogmaals dat wij moeten blijven 
samenwerken om de vaccinatiegraad omhoog te krijgen. De GGD neemt hierin het voortouw. De 
GGD (en specifiek team infectieziektebestrijding) zal bij een melding afwegen welke maatregelen 
geïndiceerd zijn, bijvoorbeeld: informeren, voorschrijven medicatie om ziekte en verspreiding te 
voorkomen, vaccineren. Dit kan verschillend zijn per setting, zoals gezinssituatie, verblijfsinstelling, 
ziekenhuis, kinderdagverblijf, kraamzorg, verloskundige of consultatiebureau. Op dit moment blijven 
wij deze maatregelen, en de genoemde maatregelen uit het antwoord op vraag 3, voortzetten. 
Daarnaast blijven we als gemeente samen met de GGD het landelijke debat op over maatregelen 
rondom de kinderdagverblijven op de voet volgen. Wij staan over deze actuele situaties in nauw 
contact met de GGD.  
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